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Téma: Jak využít #MobAI v Česku a na 
Slovensku?            

Moderátor: Ondřej Bačina      
 

Joe Justice ve své keynote prezentaci zmiňuje klíčový koncept – #MobAI. Cílem tohoto stolu je 

prodiskutovat, jak jste #MobAI pochopili vy a jak ho lze prakticky aplikovat u nás. Pracovali jste již s 

podobným formátem? Jaké jsou bariéry pro jeho zavedení a jsou kontexty, kde se nehodí? Jaké jsou 

první kroky a jaké reakce můžeme očekávat ve skupině/firmě? Toto byli hlavní otázky účastníků: - V 

každé skupině jako první otázka bylo jak vyřešit bezpečnost (security) dat ve větších společnostech, 

kde je problém, že IT nechce povolit nástroje jako je ChatGPT z bezpečnostních důvodů. 

Zde jsem doporučil, že existují privátní cloudy od těchto produktů jako je OpenAI a dokonce 

společnost Microsoft má i službu v Azure (jejich cloud služba) na kterou jsou i zajímavé slevy pro velké 

zákazníky. Microsoft je ověřená IT společnost s dobrým renomé a proto IT bezpečností oddělení nemá 

problém s nimi začít spolupracovat. Navíc velké společnosti mají většinou od společnosti Microsoft 

kredity, které se dají použít právě například pro instance v Azure a tím pádem se dá ideálně rozjet 

pilotní projekt bez nutnosti finančních prostředků. 

Dále pak padaly otázky typu:  

- Jak Tesla řeší z kolika modulů se má produkt skládat? 

Moduly se řeší on-demand není nikde jasně definováno co je přesně modul. Může to být od 

jednotlivé součástky až po větší blok součástek. Typicky však pokud se na takové části pracuje tak je 

nutné dodržet interkompatibilitu s okolními moduly na které se připojujeme. 

 - Jak lidé vědí na kterém produktu pracovat? 

Toto je dáno #JusticeBodard v Tesle jenom Board viz. Snímek na prezentaci Joe Justice. Zde jsou vidět 

real-time data  

 - Kde získávat data (na produktech co nejsou online)? 

S příchodem IoT, kde čím dále více zařízení má shopnost vysílat data díky neustálému poklesu ceny 

čipů a zařízení se toto stává čím dále méně problematické.  

- Když už data máme tak jak se v nich zorientovat? 



Tato část je přesný opak předchozího problému a začíná trápit čím dále více firem. Je to velká výzva, 

na kterou zatím není jednoduchá odpověď. Společnost Tesla toto vyřešila tím, že si napsala vlastní in-

house SW na všechny interní procesy. Díky tomu je schopna data využívat. 

- Jaká je trvanlivost lidí v Tesle? Není to náročné na burnout? 

Ano toto je reálný problém, kterému Tesla čelí. Trvanlivost lidí tam není moc velká a je málo 

zaměstnanců co jsou spony vydržet více let. 

- Jak proti tomu bojovat, aby lidé vydřeli? 

Společnost Tesla (a ostatní Musk společnosti) tento problém řeší vizí, která je tak velká, že jí dokáží 

lidé následovat. (1000 letý pán jak zmiňoval Joe Justice na své prezentaci) 


